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Van de voorzitter 
 

Van de redactie van ons clubblad vernam ik, dat 

deze uitgave een “uitgebreide versie” zou worden. 

Er zijn (en dat is verheugend) nogal wat 

aanleveringen, en ook het verslag van de algemene 

ledenvergadering van 3 september jl. leidt tot 

een aantal extra pagina’s. Enige terughoudend-

heid bij de omvang van zijn inleidend verhaal 

werd weliswaar niet van de voorzitter gevraagd, 

maar een goed verstaander …………….. 

 

Via besluitvorming van de algemene ledenver-

gadering zijn nu twee lijnen tot stand gekomen, 

waarin de onderlinge krachtsverhoudingen op 

normale wijze naar voren komen. Maar het zijn 

nog steeds twee lijnen en daarover hoor ik nog 

wel eens gemopper. Het komt er dan op neer dat 

men toch liever 3 lijnen heeft. Ik heb al vaker 

uitgelegd, dat we als bestuur datgene proberen 

te doen wat de meerderheid van onze leden wil. 

Wil de meerderheid 3 lijnen, dan komen er ook 3 

lijnen. Dat daaraan ook nadelen kleven weten we, 

maar het gaat er maar net om wat de leden 

vinden wat het zwaarste weegt. 

 

De nieuwe leden blazen inmiddels al aardig hun 

partijtje mee. Hopelijk zijn ze al zover dat ze 

hun wekelijkse competitieavond bridge niet meer 

willen missen. Ook de nieuwe cursus is al weer 

gestart; relatief weinig aanmeldingen en sowieso 

erg weinig mensen uit Bemmel. Op 20 november 

start een tv-cursus bridge bij omroep MAX. Een 

mooie gelegenheid om uw omgeving daarop te 

attenderen.  

 

Ten slotte nog een korte opmerking over de 

Lingewaardbokaal. Op 31 oktober a.s. wordt 

daarom gestreden en Doublet is de organiserende 

vereniging. Het wordt voor de tweede keer 

georganiseerd en elke vereniging vaardigt 12 

paren af. De Bemmelse bridgers staan vermeld op  

 

 

 

 

onze website. Ik wens alle deelnemers, maar in 

het bijzonder die van Doublet heel veel succes. 

 

Steef Weijers 

 

In memoriam Jan Tap 
 

Op 14 september 2013 is ons zeer gewaardeerde 

clublid Jan Tap overleden. Vooruitlopend op de 

speelavond van 17 september hebben we Jan in 

clubverband herdacht. Ook in deze uitgave van 

ons clubblad willen we Jan in het bijzonder 

gedenken. 

Jan was meer dan 

15 jaar lid van 

onze bridgeclub. 

Veruit de langste 

periode daarvan 

speelde hij met 

zijn vrouw 

Carolien en toen 

Carolien dat 

fysiek niet meer 

aankon, speelde 

hij met enkele andere bridgepartners. Jan was 

een rustige bedeesde, maar tevens ook 

onderhoudende man, die zichzelf qua emotie bij 

het bridgespel buitengewoon goed onder controle 

had. Hij zou nimmer enige ophef aan een 

speeltafel veroorzaken. Jan was een enorme 

liefhebber van bridge en behalve bij onze club 

speelde hij langere tijd en zelfs tot voor zeer 

kort op meerdere plaatsen en ook thuis.  

 

We wisten dat Jan een vervelende kwaal had, 

maar met de hedendaagse medicatie hoopte hij 

het nog een tijdje vol te houden. Vooral uit 

oogpunt van de zorg voor Carolien. Wat dat 

betreft spreekt de aanhef van de rouwkaart 

boekdelen. “Al 54 jaar met zijn twee, maar nu kun 

je niet met me mee”. Eenvoudige woorden van Jan 
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zelf, die zijn zorg voor zijn vrouw op een 

aansprekende manier tot uitdrukking brengen. 

De door pater Frans Bomers, op indrukwekkende 

wijze, geleide uitvaartdienst was zeer druk 

bezocht en ook velen van onze bridgeclub 

bewezen Jan de laatste eer. Afscheid nemen 

blijft altijd moeilijk, maar de manier waarop dat 

bij Jan Tap heeft plaatsgevonden zal Carolien en 

Jan’s kinderen tot grote steun zijn geweest.  

Moge Jan rusten in vrede. 

 

De voorzitter a.i. 

Steef Weijers 
 

Kalender 
Competitie 2013/2014 

Ronde 2: 22-29 okt. en 5-12-19-26 nov. 

Ronde 3: 3-10 dec. en 7-14-21-28 jan. 

Ronde 4: 4-11-25 febr. en 11-18-25 mrt. 

Ronde 5: 1-8-15-22-29 apr. en 6 mei 

Overig: 

Lingewaard bokaal: 31 oktober 

Kerstdrive: 17 december 

Ruitenboertoernooi: 18 februari 

Carnaval: 4 maart (GEEN BRIDGE) 

Liduinadrive: zaterdag ……..maart 

Einddrive: 13 mei 

20 mei is de Kinkel niet beschikbaar. (Mogelijk 

wordt uitgeweken naar Jansen Totaal Wonen in 

Huissen voor vrije speelavond.) 

Ontmoeting met Gendt: 27 mei in Bemmel 

De volgende krant verschijnt op 3 december. 

U kunt kopij inleveren tot donderdag 28 nov. 

 

Van de TC 
 

De eerste competitie na de jaarvergadering is 

gespeeld. Nog te vroeg voor een evaluatie. Toch 

zijn er een paar zaken aan het licht gekomen, die 

overigens niet met de indeling in twee lijnen te 

maken hebben. Reglementair beïnvloed het spelen 

met een invaller het wel of niet meetellen van de 

behaalde score. Het is dus voor diegene, die met 

een invaller speelt zaak dat tijdig te melden. 

Verder is er een verzoek binnen gekomen om bij 

de laatste ronde te wachten met opruimen 

totdat de speeltijd voorbij is. Het is zeer 

storend als je nog met het laatste spel bezig 

bent en er ontstaat geroezemoes en geloop 

vanwege dat opruimen. Probeer dan maar eens je 

concentratie vast te houden! Met name voor de 

nieuwe leden is het toch hoffelijk ook hen de tijd 

te gunnen die er staat voor het spelen van een 

ronde. 

 
Paul van Kerkhoff 
 

Notulen van de Algemene 

ledenvergadering, 
Gehouden op dinsdag 3 september 2013 in 

“Cultureel Centrum de Kinkel” te Bemmel. 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter, Steef Weijers, heet iedereen van 

harte welkom, in het bijzonder de nieuwe leden. 

Hij zal hier later op terug komen. De voorzitter 

vraagt aandacht voor een aantal punten: 

 De presentielijst 

 Het eerste kopje koffie/thee is voor rekening 

van de club. De munten hiervoor zijn 

gekoppeld aan de presentielijst. 

 Alle stukken zijn elektronisch verspreid. 2 

Mensen hebben geen e-mail en kregen de 

stukken in de brievenbus. 

 Na overleg binnen het bestuur maakt 

Annemarie het verslag van de vergadering, 

vandaar haar aanwezigheid aan de 

bestuurstafel. 

 Gerrit Turkenburg is inmiddels hersteld, 

evenals Jan Berendsen, die een nieuwe heup 

gekregen heeft. Blij ze weer te zien. De 

voorzitter wenst de leden die met ziekte te 

kampen hebben en toch aanwezig zijn, veel 

sterkte. 

 

2. Vaststellen van de notulen van 28-8-2012 

De notulen zijn gepubliceerd in clubblad Doublet 

nr. 1 van oktober 2012 en zijn ook nu weer met de 

stukken meegestuurd. Met dank aan Gonny 

Lamers-Froon worden de notulen vastgesteld en 

goedgekeurd. 

 

3. Ingekomen stukken 

Bij de secretaris, Erik Willems zijn twee brieven 

binnengekomen nl: van Ger Polman over de locatie 

en van Theo Tonissen betreffende een 

dupliceermachine. Beide stukken zullen worden 

meegenomen. 

Bericht van verhindering is ontvangen van Arie en 

Hennie Klaasen-Bos, Jaap van Veldhuijzen, Niek 

Hartings, Joyce van Isselt, Liz Kropman, Elly 

Golsteijn, Trees Bastiaansen, Gonnie Wiltingh, 

Jan en Maria van Zutphen, Francine Broex, Ab 
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van Baak, Annet Gerritsen, Jos Lamers en 

Jolande Berendsen. 

 

Erik Willems overhandigt Paul van Kerkhoff een 

envelop van de N.B.B. en deze deelt mede: “dat 

het de N.B.B. heeft behaagd” dat Sjoukje 

Veldkamp districtsmeesteres is met 2.000 

meesterpunten. Het bijbehorende gouden 

klavertje wordt haar uitgereikt. Piet Jansen is 

regionaal meester met 5000 punten, dit gaat 

vergezeld van een zilveren ruiten. Beiden 

ontvangen ook het diploma. 

 

4. Jaarverslag van de secretaris 

Ten aanzien van het jaarverslag zijn er geen 

vragen. 

De belangrijkste zaken die speelden tijdens het 

afgelopen bridgeseizoen : 

 Het jubileum 

 Invoering van de bridgemates 

 Strijd om de Lingewaard bokaal 

 Gezamenlijke opzet van een zomercompetitie 

 

De website heeft een boost gekregen en Henny 

van Gogh krijgt hiervoor applaus.  

 

De wedstrijdleider,  Paul van Kerkhoff gaat over 

tot het uitreiken van de bekers.  

Hoewel velen hebben geprobeerd het 

kampioenspaar van de troon te stoten is dit niet 

gelukt en zijn Steef en Marian Weijers wederom 

clubkampioen geworden met de gemiddelde score 

van 56,09%. 

Zij ontvangen de grote wisselbeker alsmede een 

kleine beker, die zij mogen houden. 

De slembeker gaat naar An Lodiers en Thea Smit 

met 14 punten. Ook zij krijgen een wisselbeker en 

een tweede  beker, die hun eigendom blijft. 

 

5. Resultatenrekening 2012/2013 

De penningmeester, Sjoukje Veldkamp meldt 

mooie resultaten, evenals vorig jaar. Het gebruik 

van  slechts 1 zaal betekent minder zaalhuur en 

ook wordt er geen gebruik meer gemaakt van de 

geluidsinstallatie. 

De voorzitter deelt mede dat de penningmeester 

en medebestuursleden een sober maar degelijk 

financieel beleid voeren. Het eigen vermogen 

bedraagt ruim € 5.300,-- en er is ongeveer          

€ 1.400,-- beschikbaar aan voorzieningen. Onze 

club heeft een gezonde portemonnee. 

 

6. Verslag van de kascommissie en decharge 

verlening voor het financiële beleid 

De kascommissie (Bert van Isselt en Leo Janssen, 

plaatsvervanger van Gerrit Turkenburg) heeft op 

woensdag 21 augustus jl. de verantwoording over 

het boekjaar 2012-2013 gecontroleerd. De 

uitgevoerde “kascontrole ”betreft puur de 

verslaggeving over gedane uitgaven en ontvangen 

gelden, m.a.w., zijn alle uitgaven en ontvangsten 

op een juiste manier verantwoord. De papieren 

verantwoording hiervan is een stuk wat door het 

bestuur en leden getoetst kan worden aan het 

voorgestelde beleid. 

Controle van het afgelopen boekjaar aug. 2012 

tot aug. 2013 met behulp en toelichting van de 

penningmeester, 

 Het overzicht van de boekhouding ingezien 

 De bankafschriften met alle mutaties ingezien 

 De resultaatrekening van het afgelopen jaar 

ingezien 

 Kennis genomen van het batig saldo over het 

afgelopen verenigingsjaar 

 Een toelichting gekregen over de begroting 

van het nieuwe verenigingsjaar 

Een punt van aandacht zou kunnen zijn de 

afschrijvingstermijn van de bridgemates, welke 

gesteld wordt op tien jaar. Is dit niet wat te 

lang?” 

Het oordeel van de kascommissie: “Wij zijn van 

mening dat Sjoukje Veldkamp wederom een 

compliment verdient voor de weergave van de 

gegevens. Wij danken haar tevens voor de 

gastvrije ontvangst bij haar thuis”.  

De kascommissie adviseert de vergadering om de 

penningmeester decharge te verlenen voor de 

door haar uitgevoerde werkzaamheden over het 

boekjaar 2012-2013.  

 

Naar aanleiding van het verslag van de 

kascommissie zijn er verder geen vragen. De 

vergadering bevestigt het advies tot het 

verlenen van decharge met een welklinkend 

applaus 

 

Gerrit Turkenburg heeft zijn taak als 

commissielid dit jaar wegens gezondheidsredenen 

moeten overdragen aan Leo Janssen. Bert van 

Isselt zegt blij te zijn dat Gerrit Turkenburg er 

weer is. 

 

7. Verkiezing van een nieuw lid voor de 

kascommissie 
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Gerrit Turkenburg is aftredend en wordt 

bedankt voor zijn bijdrage. Ger Polman geeft 

desgevraagd te kennen te willen toetreden tot de 

kascommissie. Dit wordt met applaus bevestigd.  

 

8. Goedkeuring begroting 2013/2014 

Wim Damen vraagt of de kostenpost voor de 

zomercompetitie terecht is.  Levert die activiteit 

geen batig saldo op? Voorzitter antwoordt dat 

dit bedrag is opgenomen op het moment dat de 

zomerdrives nog moesten starten en wij niet 

wisten hoe het zou lopen. Er is terughoudend 

begroot en het is zeker niet uit te sluiten dat de 

zomerdrives een batig saldo opleveren 

Er wordt opgemerkt dat Henny van Gogh een 

compliment verdient voor haar inzet bij deze 

drives.  De voorzitter bevestigt dat Henny 

hiervoor veel gedaan heeft maar wil in dit 

compliment ook graag alle anderen betrekken die 

hiermee erg druk zijn geweest.  Paul van 

Kerkhoff vraagt zich af wie zich er aan stoort als 

er wel applaus voor Henny komt. Het applaus 

volgt. 

De opmerking van Ger Polman, dat de contributie 

wellicht wel naar beneden kan wordt door de 

voorzitter beantwoord met: “enig vet op de 

botten is niet verkeerd”. 

 

9. Vooruitblik 2013/2014 

Nieuwkomers 

De aanwezige nieuwkomers worden nogmaals 

welkom geheten en voorgesteld. Marjet van 

Geemen, Toos van der Heijden-Heijmen en Jet 

Wieland worden met applaus begroet. Ria Engelen 

was helaas verhinderd en het echtpaar Hennie en 

Arie Klaasen Bos is op vakantie. 

 

Mutaties in het bestand van de vrijwilligers 

Gerard Lukkassen heeft heel lang in de TC 

gezeten en heeft te kennen gegeven om te 

stoppen. 

Met dank ontvangt Gerard een fles wijn en 

applaus. Jeroen de Best pakt deze taak op. 

Theo en Jetta Tonissen zijn jarenlang druk 

geweest met het inrichten van de speelzaal. Met 

dank voor alle werkzaamheden ontvangen zij wijn 

en bloemen. Deze vacature is inmiddels ingevuld. 

Marian Weijers wenst te stoppen met “lief en 

leed”; een belangrijke taak die ze een flink aantal 

jaren heeft ingevuld.  Ook Marian ontvangt met 

dank voor haar inzet bloemen. 

Thea Smit vindt het leuk om dit te gaan doen en 

Ger Polman gaat hieraan ook zijn steentje 

bijdragen. Er volgt applaus voor de 

bereidwilligheid de vacante taken over te nemen. 

 

Sponsoring 

Jansen Totaal Wonen stopt met de 

kortingspasjes. De waardebonnen blijven wel, 

hetgeen een leuk gebaar is. We kunnen ook 

gebruik maken van de speciale verenigingsruimte 

in de toonzaal als speelruimte. Jansen Totaal 

Wonen heeft dan tegelijk mensen in de toonzaal. 

Wij kunnen zelf de consumpties regelen. 

 

Accommodatie 

Ger Polman heeft een brief geschreven om 

eventueel in de (nieuwe) grote zaal van het 

Wapen te spelen. Het bestuur heeft de zaal ter 

plekke bekeken. Jeroen Kersten, de exploitant 

van het Wapen, wil ons heel graag ontvangen maar 

kan het aantal leden dat wij hebben lang niet 

kwijt. Er is dus geen mogelijkheid om in de nieuwe 

zaal te gaan spelen. Misschien op termijn als er 

op de betreffende locatie (alsnog) uitbreiding 

zou komen.  

Onlangs heeft een gesprek plaatsgevonden met 

De Kinkel en is de huurovereenkomst voor het 

seizoen 2013/2014 getekend. Er zijn geen 

veranderingen ten opzichte van de condities van 

het afgelopen jaar. 

 

Schudmachine 

Theo Tonissen schreef een brief aangaande een 

dupliceermachine. Deze machine kan de kaarten 

vooraf schudden. Voordeel is dat wij in 

competitieverband in alle lijnen dezelfde spellen 

kunnen spelen.  De machine kost wel veel geld ca. 

€ 3.000,-- . Elst maakt al gebruik van zo’n 

machine en de clubs in Huissen overwegen om er 

samen één aan te schaffen. Hoe zit dat bij ons? 

De voorzitter bekent enthousiast te zijn van de 

mogelijkheden van zo’n machine. Zo’n apparaat 

schudt veel beter en er komen betere (“wildere”) 

verdelingen. Veel mensen vinden dit in het begin 

niet leuk en moeten daaraan wennen.  

Anton Rouwhorst geeft in overweging om 2x per 

jaar, bv. met de kerstdrive gebruik te maken van 

gedupliceerde spellen die hij in zijn bezit heeft.  

Theo Tonissen merkt op dat hij in zijn brief niets 

vraagt of voorstelt maar alleen kennis genomen 

heeft van de ontwikkelingen om ons heen en wij 

er ons voordeel mee kunnen doen. 

Cornelis Bevelander vraagt aandacht voor de 

wekelijkse voorbereidingstijd bij het schudden 

van de spellen. Daarvoor zal een 
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“schudcommissie” moeten worden ingesteld die 

daaraan wekelijks ongeveer een half uur heeft. 

Paul van Kerkhoff vindt dat het een kwestie is 

van plussen en minnen. De TC zal alles op een rij 

zetten. Wat speelt zijn: 

 De kosten 

 Commissie 

 Andere boards 

 Kaarten slijten sneller 

Een schudmachine gaat zoals we er nu tegen aan 

kijken 4 à 5 jaar mee als 75 mensen spelen. 

 

Jeroen de Best vraagt of het als gezamenlijk 

initiatief tot aanschaf kan plaatsvinden in 

combinatie met Gendt en/of Huissen. Wij kunnen 

de kosten delen en iemand zoeken die centraal 

woont en het kan verzorgen. Alle clubs spelen dan 

dezelfde spellen. De TC moet dit objectief 

bekijken en dan met een voorstel komen. Aan het 

eind van iedere avond krijgen de leden ook bij de 

uitslag de spelverdeling op de PC. Dit geeft veel 

informatie. 

Carel van Oosterhout vraagt of de Bridgebond 

accepteert dat je zoiets met meerdere clubs 

doet. Antwoord: hierin zijn de clubs autonoom. 

Hans Geenen vraagt of de machine korter mee 

gaat als je deze met meerdere verenigingen 

gebruikt. Antwoord: Elst gebruikt de machine 

vier avonden per week; dat kun je vergelijken met 

vier verenigingen die de machine 1 avond 

gebruiken. In Elst functioneert de machine al 

vier of vijf jaar en zij willen hem zeker nog een 

aantal jaren in de lucht houden. 

 

Theo Tonissen stelt dat de NBB voor aanschaf 

een renteloze lening van € 2.000,-- verstrekt. 

Marian Weijers zegt dat we in overleg kunnen 

treden met Gendt. We moeten meegaan met 

andere clubs. We willen toch vooruit? 

Rita Lutz: “Andere clubs groeien, wij worden 

kleiner”.  De voorzitter zegt dat wij ten opzichte 

van vorig jaar zeker niet kleiner zijn geworden. 

Voor de komende cursus zijn vanuit Over Betuwe 

en Lingewaard 10 aanmeldingen binnen. Wel 

moeten wij meer wervend zijn. 

 

Leo Janssen: “De geldlening van de NBB kan in 5 

jaar worden afgeschreven. Dat is € 400,-- per 

jaar”.  De voorzitter: Dit is aan de orde wanneer 

wij denken om tot aanschaf over te gaan. Het 

argument van een lening is niet doorslaggevend 

voor de aanschaf. 

 

Aan Anton Rouwhorst wordt gemeld dat wij graag 

gebruik maken van zijn aanbod om op een tweetal 

avonden met voorgesorteerde spellen te gaan 

spelen 

 

Marian Weijers vraagt of wij de Lingewaard 

bokaal in de Kinkel spelen of bij Jansen Totaal 

Wonen. Dit in verband met de consumpties. De 

voorzitter deelt mede dat deze avond al is 

vastgelegd in De Kinkel.  

 

Anton Rouwhorst vindt de huidige twee lijnen te 

groot; anderzijds heeft het spelen in drie lijnen 

(met het huidige aantal leden) tot gevolg heeft 

dat we te vaak tegen dezelfde mensen spelen. 

Paul van Kerkhoff antwoordt dat de opzet van de 

competitie is om zoveel mogelijk tegen  andere 

mensen te spelen. Echter, als mensen op een 

avond niet komen dan klopt het niet meer. Je 

kunt niet alles pasklaar maken. De TC probeert 

de zaak zo goed mogelijk te regelen”. 

Thea Smit vindt de promotie en degradatie bij de 

huidige twee lijnen minder spannend. 

Gerard Lukkassen zegt dat promotie en 

degradatie een kwestie van een percentage. 

Yvonne Polman is van mening dat het spelen in 

drie lijnen als voordeel heeft dat de leden op 

eigen niveau kunnen spelen. Sijan Boeder vraagt 

hoe nieuwe leden het spelen in twee lijnen 

vinden?  Zij kunnen ook in de A-lijn komen te 

spelen. 

 

De voorzitter zegt dat we vooral tevreden leden 

willen. Wij bereiden voor en voeren uit wat de 

meerderheid van de leden wil. Nu is het zo dat is 

besloten dat we, tot aan het moment waarop we 

het aantal van 42 spelende paren bereiken, 

blijven spelen in 2 lijnen. Maar geen enkel besluit 

heeft eeuwigdurende kracht. Wat de 

schudmachine betreft zal het bestuur kijken of 

aanschaf, misschien samen met Gendt, tot de 

mogelijkheden behoort en of daarvoor draagvlak 

is binnen onze club. 

 

10. Speelschema 2013/2014 

Wat betreft het speelschema is één datum nog 

niet bekend nl. van de Liduina drive. Zodra die 

bekend is zal dat worden bekendgemaakt 

 

Paul van Kerkhoff verwijst naar het voorstel 

zoals dat is opgenomen op het speelschema. Het 

voorstel is tweeërlei. Het is aan de leden om 
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hieruit te kiezen. Los van de keuze beginnen we 

de competitie zoals al gezegd in twee lijnen. De 

eerste mogelijkheid van het voorstel licht Paul 

nog even toe omdat het nieuw is. Die keuze houdt 

in dat A en B spelers door elkaar in twee nieuwe 

lijnen worden geplaatst die we voor het gemak 

maar blauw en rood noemen. Beide lijnen zijn dus 

qua samenstelling gelijk in sterkte. 

Dit heeft een aantal voordelen 

a) Ontmoetingskans tussen betere en mindere 

spelers neemt toe 

b) Nieuwkomers en minder ervaren bridgers  

kunnen leren van ervaren spelers 

 

Wij zijn één club en toch speelt A zelden tegen 

C. Het is goed om te weten dat het nieuwe 

voorstel gaat om 6 avonden. Het heeft voor- en 

nadelen. We stellen dus voor: De A- en B-lijn in 

opbouw van kracht, gelijkelijk verdelen en de 

nieuwkomers ook opsplitsen.  

 

De volgende opmerkingen worden gemaakt:  

Gerard Lukkassen: de meesterpunten van de A- 

en B-lijn zijn verschillend. De B-lijn krijgt minder 

meesterpunten. 

Marian Weijers vindt het een raar voorstel. Dit 

gebeurt nergens en pas beginnende bridgers 

vinden het niet prettig om tegen sterkere spelers 

te spelen. 

Steef Arends, op B-niveau tegen heel sterke 

spelers. Het zal je maar gebeuren. 

Rita Lutz: Kan het dan niet vriendschappelijk 

worden opgezet, waarop Marian Weijers reageert 

dat we dat al 4 keer per jaar doen. 

Eef Arns vraagt hoe je dan beoordeelt wat een 

A- of een B-speler is. 

Thea Smit merkt op dat in het verleden nieuwe 

clubleden niet vriendelijk zijn bejegend. Nieuwe 

leden moeten zich om elkaar bekommeren zonder 

dat we de competitie omgooien. Nieuwe leden 

vooral in de watten leggen en ze begeleiden zodat 

ze zich op hun gemak voelen. 

Gerard Lukkassen stelt dat er een mix moet 

komen van minstens drie ronden om de sterkte te 

bepalen. 

Eef Arns is van mening dat nieuwe leden zich het 

Lazarus schrikken als ze tegen de A moeten 

spelen. Er was toch sprake van een apart 

beginnersgroepje. 

Jet Wieland vindt het geweldig dat iedereen zich 

zoveel zorgen maakt om de nieuwe leden. Zij 

vindt het voor de A-spelers vervelend dat zij als 

nieuwkomer bij de spellen nog zoveel tijd nodig 

heeft. 

Cornelis Bevelander zegt dat men een spel 

gewoon moet laten vervallen als er te langzaam 

gespeeld wordt. 

Jeroen de Best: “nieuwe leden erbij betrekken 

vereist dat die leden ook met krediet spelen voor 

een club en niet alleen voor de competitie.  

 

De voorzitter concludeert dat het voorstel tot 

nogal wat reacties leidt. Het lijkt hem goed om 

het voorstel in stemming te brengen: 

a) Keuze 1 houdt in: we laten het zoals het was 

b) Keuze 2 houdt in: we kiezen voor het nieuwe 

systeem 

Na stemming blijkt dat we het laten zoals het 

was. 

  

11. Bestuursverkiezing 

Het bestuur is er nog niet in geslaagd om een 

geschikte voorzitter te kunnen voorstellen. Er 

zijn door de leden ook geen kandidaat-

bestuursleden voorgesteld. Daarom blijft de 

voorzitter, zoals  u hebt kunnen lezen, nog 1 jaar 

aan. Dat is ook echt maar 1 jaar, omdat dat 

anders de geloofwaardigheid niet ten goede 

komt. Dus zouden we ook volgend jaar bij de 

aanvang van het seizoen geen voorzitter kunnen 

benoemen, treedt de voorzitter toch af. Die 

duidelijkheid moet en wil de voorzitter de 

Doublet leden geven. 

 

12. Rondvraag 

Marian Weijers zegt dat we één grote club zijn 

en zij vraagt of het niet mogelijk is om na elke 

clubavond gezamenlijk iets te gaan drinken in de 

foyer. 

 

Clara de Leeuw vraagt of er bij de gemeente 

iets bekend is over de locatie. Het is toch een 

schande dat we in Bemmel nergens terecht 

kunnen. Over de Donatus kerk bestaat ook geen 

zekerheid.  

De voorzitter zegt dat er a.s. donderdag een info 

avond is maar verwacht dat er niet veel nieuws te 

horen zal zijn. De gemeente betaalt en bepaalt. 

Het bestuur blijft het volgen. We hebben een 

contract voor het komend jaar. Hoe het dan 

verder gaat, weten we niet. 

 

Steef Arends vraagt naar het boekje “Gids voor 

Bridge” dat ieder jaar wordt uitgereikt.  
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Dit boekje is voor de nieuwkomers, aldus de 

voorzitter en zal zorgen dat zij het krijgen. 

 

Anton Rouwhorst vraagt waarom alleen de leden 

van de organiserende club tijdens de vakantie 

inloopavonden meester-punten kregen. 

De voorzitter zegt dat de clubs moeite moeten 

doen om het NBB clubnummer te noteren. Dit kan 

beter. Ook het tijdstip van aanvang zou vroeger 

kunnen. 

 

13. Sluiting 

Paul van Kerkhoff bedankt het bestuur voor zijn 

werkzaamheden en vraagt om een applaus. 

De voorzitter zegt dat het normaal is dat zowel 

het bestuur als ook de vrijwilligers staan voor de 

taken die zij op zich nemen, maar zegt dank voor 

het applaus. 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn of haar 

inbreng en sluit de vergadering.  

Hij wenst allen een fijn bridgeseizoen. 

 

Bestuur 

Steef Weijers voorzitter 0481-462834 

Erik Willems secretaris 06-18306112 

Sjoukje Veldkamp penningmeester 026-3255818 

Henny van Gogh bestuurslid 0481-464022 

Ben Roelofs bestuurslid 0481-463387 

Wedstrijdleiding 

Paul van Kerkhoff wedstrijdleider  0481-461743 

 

Rabobank Overbetuwe rek.nr. 3168.73.918 t.n.v. 

Penningmeester Doublet, Nije Wei 48, 6687 EC 

Angeren 

 

Website: 

www.nbbslubsiters.nl/club/15030 

 

September 2013 

Annemarie Ariëns-Bruil 
 

Lief en leed commissie 
 

Na de laatste ledenvergadering hebben vrijwillig 

Ger Polman en Thea Smit zich 

bereid verklaard om de “lief 

en leed” commissie te 

bemensen. 

Wij willen deze taak naar 

behoren uitvoeren en 

verzoeken daarom ons tijdig 

signalen van “lief en leed” van 

onze clubleden door te geven. Dat stelt ons in 

staat namens Doublet te reageren. 

Stuur een mail of bel ons: 

 

Ger Polman tel. 0481-464538  

Email :gpolman@upcmail.nl 

 

Thea Smit tel. 0481-453888 / 0623817911  

Email thdm.smit@gmail.com 

 

Ontvangt u signalen voor de commissie lief en 

leed, bel of mail ons tijdig. 

 

Thea Smit en Ger Polman 
 

Uit de oude doos 55 
 

Toen Ely Culbertson eens werd gevraagd wie hij als 

een na grootste bridgespeler ter wereld beschouwde 

was het antwoord : “Jongeman, als je meer wist van 

de bridgewereld, zou je die vraag niet hebben 

gesteld. Want ik ben niet alleen de grootste, maar 

ook de op een na grootste.” 

In de ogen van de bridgewereld was echter Terence 

Reese echter de verdiende beste. 

Reese vond in onderstaand spel met dichte kaarten 

de juiste speelwijze. Nu bent u aan zet. 

Zuid speelt 6 schoppen (12 slagen). West komt uit met 

schoppen twee.  

 

  10 8 7  

  B 10 9 7 3  

  5 4  

  V B 4   

 9 6 2 Noord  3 

 8 5 West Oost  9 6 2 

 H B 9 3   10 7 6 

 H 10 8 2 Zuid  A 9 7 6 5 3 

  A H V B 5 4  

  A H V   

  A V 8 2  
 

Oplossing op pagina 9  
 

Back to my roots 
 

In een eerdere uitgave van het clubblad heb ik al 

eens wat meer verteld over mijn achtergrond. 

Komend uit een bridge-nest pur sang was het niet 

meer dan normaal dat ik naast de gebruikelijke 

dingen als leren praten, lopen, lezen, schrijven of 

fietsen ook leerde snijden op de vrouw. En dan 

http://www.nbbslubsiters.nl/club/15030
mailto:gpolman@upcmail.nl
mailto:thdm.smit@gmail.com
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geen Chinese snit natuurlijk! Tegen de tijd dat ik 

me bezig hield met Pythagoras kwamen daar als 

vanzelf Jacoby en Stayman bij. Ik ben nog 

steeds erg dankbaar dat het gecompliceerde 

bridgespel mij met de paplepel is ingegoten want 

naarmate de jaren vorderen merk ik dat het 

steeds lastiger wordt nieuwe kunstjes te leren, 

ook al ben ik nog relatief jong. 

   
Om de herinnering levend te houden, keer ik 

ieder jaar terug naar mijn geboortestad 

Schiedam om mee te doen aan de historische 

bridgetocht die altijd op de eerste zaterdag van 

september wordt gehouden. Dit evenement wordt 

sinds 2005 georganiseerd door bridgeclub 

Schiedam ’59 een club waar ik warme 

herinneringen aan heb en waar mijn ouders vanaf 

de oprichting 54 jaar geleden een rol gespeeld 

hebben in het bestuur. Het is een aardig stukje 

rijden vanaf Bemmel, maar mocht u een leuke 

bridgetocht zoeken waarbij in allerlei oude 

panden gespeeld wordt, zelfs op een varende 

boot en in diverse molens, dan is dit echt een 

aanrader als start van het bridgeseizoen. Wees 

er wel vroeg bij (maart) want de inschrijving sluit 

bij 220 paren en die hebben zich vaak al binnen 

een paar weken ingeschreven. Even op internet 

googlen op ‘historische bridgetocht Schiedam’ en 

alle informatie is binnen handbereik. Ook dit jaar 

hebben we weer heerlijk in het zonnetje gekuierd 

van de St. Jans Kerk naar Jeneverie ’t Spul en 

van de Korenbeurs naar een edelsmederij. Erg 

afwisselend en alles in een heel relaxte sfeer. 

 

Voor mij is deelname als een wandeling terug in 

de tijd. Vaak een hartelijk weerzien met 

bridgevrienden uit een vroeger leven. Er zit ook 

een keerzijde aan die zelfs een beetje 

melancholisch stemt, want de groep bekenden 

wordt steeds kleiner, niet omdat men stopt met 

bridgen maar simpelweg omdat een generatie 

langzaam uitsterft.  

 

De eerste drie jaar speelde ik met mijn moeder. 

Ze was zo trots toen we in 2007 de 11e plaats 

haalden van de bijna 200 paren. Nadat zij 

overleed heb ik de familietraditie voortgezet 

door inmiddels vijf keer met mijn broer en één 

keer met mijn schoonzus deel te nemen. Ik 

streef ernaar dat ieder jaar te blijven doen want 

tradities zijn er om voort te zetten. In 2014 ben 

ik voornemens voor de tiende keer mee te doen. 

Dat ik de 11e plaats nooit meer gehaald heb is 

misschien maar goed ook, dat maakt de 

herinnering des te meer bijzonder. 

 

Henny van Gogh 
 

Competitie uitslag 1e ronde 
 

A-lijn 
Nr. Namen Score % 

1 Wim & Paul 59,74 

2 Sjoukje & Anton 58,33 

3 Marian & Steef 54,47 

4 Adje & Sijan 53,71 

5 Annet & Piet 53,70 

6 Erik & Jaap 51,87 

7 Clara & Piet 51,26 

8 Doortje & Ben 51,25 

9 Niek & Gerrit 50,41 

10 Hans & Willem 49,34 

11 Annemarie & Cornelis 48,17 

12 Steef & Hans 47,78 

13 Jan & Ab 47,57 

14 Riet & Leo 46,73 

15 Yvonne & Connie 45,79 

16 Corry & Lyt 45,73 

17 Ans & Jetta 44,99 

18 An & Thea 44,66 

19 Ger & Jeroen 44,44 

20 Truus & Gerard 42,73 
 

Wim en Paul gefeliciteerd met jullie eerste 

plaats in de A-lijn. Jullie winnen ook de 

Jansen Totaal Wonen beker vanwege jullie 

hoogste score. 

Truus+ Gerard, Ger + Jeroen, An + Thea,, Ans + 

Jetta en Corry + Lyt starten in de B-lijn. 

 

B-lijn 
Nr. Namen Score % 

1 Henny & Liz 55,70 

2 Helmi & Arnold 55,30 

3 Kitty & Rita 54,91 

4 Jolande & Gonny 54,00 

5 Trees & Gonny 53,47 

6 Nel & Theo 52,24 

7 Coby & Eef 51,87 
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8 Sonja & Riet 50,92 

9 Willimien & Francine 50,83 

10 Joyce & Bert 50,57 

11 Stien & Elly 49,65 

12 Nel & Els 49,37 

13 Ine & Helma 46,63 

14 Jos & Carel 45,41 

15 Anja & Gerard 44,54 

16 Els & Elly 42,80 

17 Jet & Marjet 41,87 

18 Hennie & Arie 41,69 

19 Toos & Ria 41,38 

 

Henny en Liz gefeliciteerd met jullie eerste 

plaats in de B-lijn. 

Samen met Helmi + Arnold, Kitty + Rita, Jolande 

+ Gonny en Trees + Gonny starten jullie in de A-

lijn. 

 

Zalmmousse recept 
 

4 blaadjes witte gelatine 

½ dl droge witte wijn 

1 blikje rode zalm (nettogew. ca. 440 g) 

1 bekertje crème fraîche (125 g) 

1 eetlepel citroensap 

4 eetlepel mayonaise 

Zout 

Versgemalen peper 

Tabasco 

bieslook 

evt. kappertjes 

Voorbereiden: 

In kom met ruim koud water gelatine ca. 10 min. 

weken. In steelpan wijn met ½ dl water aan de kook 

brengen. Gelatine goed uitknijpen. Van vuur af al 

roerende in wijnmengsel laten oplossen. Laten 

afkoelen. Zalm afgieten. Vel en graatjes 

verwijderen. In diep bord zalm fijnprakken. In 

kommetje crème fraîche losroeren. Aan 

gelatinemengsel toevoegen: zalm, crème fraîche, 

citroensap en mayonaise. Door elkaar roeren. Op 

smaak brengen met zout, peper en enkele druppels 

tabasco. Vorm omspoelen met koud water. 

Zalmmengsel erover verdelen. In koelkast in 

minstens 2 uur laten opstijven. 

 

Bereiden: 

Met mes zijkanten van mousse lossnijden van vorm. 

Bord op vormpjes leggen. Samen keren. Even 

schudden en zalmmousse op bordje laten glijden. 

Tuinkers van bedje knippen. Eventueel garneren 

met schijfjes citroen, zalm- of tomatenroosje,  

bieslook en/of kappertjes. 

Als alternatief kan ook tonijn gebruikt worden. 

Eet smakelijk. 

 

Annemarie 
 

Oplossing bridgeprobleem ‘uit de 

oude doos 55 
Oplossing: 

Schoppen 2 genomen met de 7 in Noord, slag 2 klaver, 

waarop in zuid harten Aas wordt weggedaan. De 

volgende slag wordt gewonnen. Tweemaal harten hoog 

gevolgd door troef eindigend bij Noords schoppen 10. 

Op de drie hoge vrije harten van Noord verdwijnen de 3 

verliezende ruiten. Contract. 

 

Paul van Kerkhoff 
 

Bestuur 

Steef Weijers voorzitter 0481-462834 

Erik Willems secretaris 06-18306112 

Sjoukje Veldkamp penningmeester  026-3255818 

Henny van Gogh bestuurslid 0481-464022 

Ben Roelofs bestuurslid 0481-463387 

Wedstrijdleiding: 

Paul van Kerkhoff wedstrijdleider 0481-461743 

Arbitragecommissie: 

Erik Willems voorzitter 06-18306112 

Bank: 

Rabobank – Bemmel 

Rekeningnummer: 3168.73.918 t.n.v. Bridgeclub 

“DOUBLET” te Bemmel 
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